



Referat styremøte nr. 5/2020

Tid: Onsdag 04.11.2020 Kl. 1830

Sted: Klubbhuset, Ormåsen

Til stede: Hans Roar Bakken, Ingvild B. Hoen, Anne Marthe Peveri, Knut T. Maudal, Mona Jensen og Berit Grosvold, Anita Hilleren

Deltagelse via videokonferanse: Tom André Alstadsæther

Forfall: Ingvild B. Hoen

Referatet sendes pr. e-post til: Styremedlemmer, Pål Woldstad Hanssen (revisor), Arne Nedberg (revisor), Sølvi Helene Fossøy og Hans Roar Bakken (redaktører av Eikerhornet), Rolf Lunde (redaktør av Eiker o-lags hjemmeside).

Sak 32/20: Aktuelle referater og meldinger

- a. Styremøte 4/2020 – 23.9.2020
 - a. Hans Roar har meldt tilbake på henvendelse fra Valdas Lelius
- b. BUOK – lagsmøte 21.10.2020
 - a. Anita og Hilde og HRB
 - b. Eikerløpet arrangeres 13. mai
 - c. Over skauen arrangeres 25. september
 - d. Jubileumsstafett: Aktuelt arrangement hvor Kongsberg og Sturla inviteres. Mulig dato er lørdag 15. mai
 - e. Anita og Hilde står for rekrutteringsdelen og skal høre hvordan de andre organiserte.
- c. Deltakelse på kurs i Brikkesys – BUOK 3.11.2020
 - a. Mona deltok
 - b. Avansert til å være nybegynnerkurs. Skal bli flere bolker med opplæring. Eiker er med, men kurset burde vært tidlig på året.
- d. Deltakelse på NOFs kompetansehelg 7.11.2020
 - a. Eli Tufte deltok for tur-o og Hans Roar på purple pen og skolekart.
- e. Avlyst ledermøte i Idrettsrådet 28.10.2020
- f. Reguleringsplan B4 og B5 Ormåsen – innspill/uttalelse fra Ormåsen Grendeutvalg

- a. Forespurt om Eiker o-lag vil gi uttalelse til planen. O-laget har gitt innspill via grendeutvalgets uttalelse.

Sak 33/20: Økonomi og regnskapsoversikt

- a. Ajourført regnskapsoversikt
 - a. Hans Roar går gjennom regnskapet. Styret tar dette til etterretning
- b. Foreløpig oversikt arrangerte løp
 - a. Hans Roar informerer om arrangerte løp.
- c. Søknad krisepakke 2 og 3
 - a. Kompensasjonen ført under teknisk utvalg. Hans Roar informerer om kompensasjoner.
- d. Søknad utbetaling spillemidler
 - a. Nærkart og skolekart: få ferdig kart som inngår der. Ni kart ferdige
 - b. Åsen er ferdig synfart og en kan søke om delutbetaling.

Sak 34/20: Referater og saker fra utvalgene

Aktivutvalget ved Anne Marthe

Aktivutvalget har arrangert avslutting for sesongen.

Husutvalget ved Berit

Har hatt møte. Berit informerer om endrede priser på utleie. Det er ønske om Kalender for å sjekke utleie. Kan være greit å vite når det er utleie for å vite når klubbhuset er ledig..

Muligheter undersøkes av Hans Roar.

Trim ved Knut

Informerer om at utvalget har hatt møte. Orienterer om takkebrev i forbindelse med Per Johnny Paulsen sin bortgang . Styret foreslår å gi en hilsen til familien i forbindelse med bisettelsen.

Teknisk ved Hans Roar

Det vises til referat fra møte 21.09.2020.

Sak 35/20: Årsberetning 2020

- a. Fordeling av oppgaver
 - a. Oppgaver ble fordelt til medlemmene i styret.
- b. Fremdriftsplan
 - a. Frist for materiell til årsberetning ble satt til 1. desember

Sak 36/20 Årsmøte 2021

- a. Dato fastsatt til 27.1.2021
- b. Gjennomføring
 - a. Satser på fysisk gjennomføring med begrensinger som gjelder på tidspunktet. Planlegger ut fra dette. Forhåndspåmelding er alternativ. Alternativt digitalt og fysisk eller bare digitalt.
- c. Arbeid med planer og budsjett 2021
 - a. Er det for tidlig med budsjett 1. desember? Normalår må være utgangspunkt for budsjettet. Styret drøfter.
- d. Status arbeid med strategiplan
 - a. Anne Marthe informerer om forslag til endringer. Styret drøfter og gir innspill til arbeidet. Videre arbeid: Anne Marthe bearbeider. Styret ønsker å gå for forslaget.
- e. Valgkomiteens arbeid – litt info
 - a. Kasserer mangler
 - b. Berit informerer om arbeidet.
 - c. Styret tar informasjonen til orientering og melder tilbake at det er fint om valgkomiteen kommer med innstilling til styret.

Sak 37/20: Aktuelt

- a. Det er avtalt koordinering mellom grendeutvalg og o-laget om arrangement etter nær kræsj med KM.
- b. Torsdagstreninger vinter i regi av krets er ikke avklart. Kan ikke åpne garderobene for fellestreninger når vi ikke har det selv. Dette vil kreve både rengjøring og at smittevernsregler blir overholdt. Styret konkluderte med at en kan ha treningen, men ikke bruke klubbhuset. Melde tilbake til kretsen og avklares. Må kunne opprettholdes 1 meter avstand.
- c. Hans Roar orienterer om Lars Dyrkorn sin bortgang.
- d. Innspill om at hjemmeside bør ryddes. Lettere mobilversjon.
 - a. Sjekke hva som er mulighet på nåværende plattform.
 - b. Ber Mona komme med innspill til endringer.

Neste møte er på klubbhuset Ormåsen onsdag den 9. desember

Tom André Alstadsæther

04.11.2020